
Svar på Bertil Karlssons motion
Styrelsen har anlitat HSBs energikonsult för att gå igenom föreningens möjligheter till 
energibesparing. Hen väntas inom kort återkomma med en skriftlig rapport med förslag till åtgärder. 
Innan rapporten är klar finner inte styrelsen någon anledning att specifikt utreda bergvärme. 
Styrelsen yrkar därmed avslag på motionen
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